
De Rossi: Jesteśmy słabsi, ale...
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Również Daniele De Rossi skomentował wczorajsze losowanie Ligi

Mistrzów. Kapitan zespołu udzielił wywiadu dla Roma TV.

Losowanie z pewnością niekorzystne...

- Tak, niekorzystne. Pozostały jedynie mocne drużyny, być może woleliśmy zmierzyć

się z kimś innym, ale jesteśmy w ćwierćfinale Ligi Mistrzów. Napełniliśmy sonie usta

mówiąc, że jesteśmy w najlepszej ósemce Europy i musimy zagrać z jedną z ośmiu

drużyn Europy. Być może wylosowaliśmy najgorszą. Wystarczy myślenia o pechu

lub szczęściu, przygotujemy mecze, które mamy w lidze, a potem pomyślimy o tym

wielkim wieczorze futbolu. Jeśli dobrze się przygotujemy, nigdy nic nie wiadomo.

Widzieliśmy też Chelsea, mimo negatywnego wyniku sprawili im kłopoty i my

chcemy zrobić to samo.

Barcelona jest zespołem z wielkimi mistrzami...

- Zmierzymy się z najlepszym graczem w historii piłki, wieloma graczami, którzy

stanowią część nieprawdopodobnego, niezapomnianego cyklu, którzy zmienili

sposób przeżywania i widzenia piłki. Jednak, podsumowując, musimy grać w piłkę,

jest nas jedenastu, ich będzie jedenastu: musimy myśleć o przygotowaniu się, aby

wygrać.

Jak do meczu musi podejść Roma z mentalnego punktu widzenia?

- Musimy podejść zmotywowani, świadomi, że jesteśmy od nich słabsi, ale że w piłce

może się zdarzyć wszystko, nie jesteśmy ostatni i nie jedziemy tam, aby być ofiarą

już na starcie. Podejdziemy dobrze pod względem nastrojów, jeśli rozegrany dwa

wielkie mecze w Crotone i Bolonii. To ważne zarówno dla rozgrywek ligowych, jak i

przygotowania meczu z Barceloną.
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